
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L

încheiat azi, 04 noiembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare a Consiliului Local
al municipiului Petroşani, convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 789/2021

La şedinţă participă dl Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna
Velici Delia, secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei
Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 276/2021 preşedinte de şedinţă este

domnul consilier Sîrbu Septimiu Cristian.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care face imposibilă

prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința se va desfășura online.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Supun la vot ordinea de zi prezentată:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
1. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al

Municipiului Petroșani în Comisia de evaluare a probei de interviu la concursul pentru
ocuparea funcțiilor de director și director adjunct din unitățile de învățământ
preuniversitar de stat din Municipiul Petroșani;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Care a fost criteriu depă care s-au ales reprezentanții Consiliului Local în Comisia de evaluare?

DL PRIMAR:
- Sunt consilierii Consiliului Local sau angajați din primărie care sunt reprezentanții noștri în

consiliile de administrație.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Și unde era dna jurist, nu era alt consilier?

DL PRIMAR:
- Aici este propunerea mea cu dna jurist. La școala I.G. Duca au fost niște probleme în zona

aceasta juridică și am zis să fie cineva din domeniu. Nu știu dacă știți, dar, la această școală, am avut o
problemă și încă o mai avem. Cred că suntem un caz unic în România, cu o doamnă profesoară de
biologie care nu vrea să intre la ore pentru că nu vrea să poarte mască și nu este de acord cu existența
acestui virus, COVID și s-a schimbat conducerea în decurs de o lună de două ori. Doar am vrut să vă
informez.



DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Și când au fost orele online, le-a ținut?

DL PRIMAR:
- Nu. Refuză să intre online.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Și cu salariul cum este, și l-a luat?

DL PRIMAR:
- Da, salariul l-a luat. Nu am putut comunica cu doamna vreo lună de zile, este ceva mai complicat.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Este doar problema noastră și a inspectoratului?

DL PRIMAR:
- Este doar problema noastră a administrației și a conducerii școlii, nu își asumă nimeni.

Inspectoratul spune că școala este angajatorul. De fapt, problema a fost că atunci când s-a dat
hotărârea să se facă școala iar fizic, doamna nu numai că nu purta mască dar a și pledat împotriva
purtării acesteia.

DL CONSILIER BUTULESCU:
- Să înțeleg că a intrat fără mască în continuare la ore?

DL PRIMAR:
- Nu, pentru că nu a mai fost lăsată să intre în școală și nu a vrut să țină nici online orele. Dumneaei,

după ce că avea normă întreagă, mai avea și la plata cu ora.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Și nu se găsește alt profesor să țină aceste ore, la plata cu ora?

DL PRIMAR:
- La plata cu ora găsim, dar nu putem să-i luăm norma.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Da, aici este o problemă juridică, nu mă pricep, dar nici nu poți să o plătești dacă ea nu prestează.

Adică noi, profesorii, ca și ceilalți angajați, avem niște foi de pontaj. Dacă nu îți făci treaba, nu iei bani.

DL PRIMAR:
- Da. Nu știu dacă pe lună aceasta a luat bani, dar este o chestiune sensibilă legată de acest virus

și în instanță doamna s-ar putea să câștige. Trebuie făcute niște proceduri pe Codul muncii care
durează vreo 6 luni.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 283/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
2. Proiect de hotărâre privind suplimentarea suprafeței spațiului atribuit prin

contractul nr. 49/9/07.10.2021 către Instituția Prefectului - Serviciul Public Comunitar
Regim Permise de Conducere și Înmatriculare a Vehiculelor;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi



- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 284/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
3. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei, a statului de funcţii și

aprobarea numărului de personal din cadrul Clubului Sportiv Municipal Jiul Petrosani;

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 285/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
4. Proiect de hotărâre pentru completarea prevederilor Hotărârii Consiliului Local nr.

227/2006.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 286/2021.

DL CONSILIER SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local,

convocată de îndată pentru data de 04 noiembrie 2021.

Petroşani, 04 noiembrie 2021

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
SÎRBU SEPTIMIUS-CRISTIAN

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


